

邀請導師任教暑期音樂學堂

康樂及文化事務署音樂事務處每年暑假 7 月及 8 月在不同康文署場地舉行暑期音樂學堂，供 4 至 6 歲及 7 至 9 歲未接受音樂訓練的兒童報讀。

音樂班合共 5 節課堂，每節 1.5 小時。透過導師的指導，建立學員的節奏感、聽音能力，學習簡單樂理及認識中、西樂器。

如你有興趣任教，並持有大學學位主修音樂，或持有大學學位並具備音樂文憑，並具備兒童小組音樂課程教學經驗，歡迎你於 **2018 年 4 月 13 日**或之前致電 2158 6466 或 2582 5321 與我們聯絡，查詢詳情及報名。

Invitation of Instructors to teach Summer Music Workshop

Every summer in July and August, Music Office of the Leisure and Cultural Services Department organizes Summer Music Workshops for children aged 4-6 and 7-9 at different LCSD venues.

The course consists of 5 lessons with each lesson lasts for 1.5 hour. Course content includes developing trainees' general perception to rhythm and pitch, teaching basic music theory and introducing Western and Chinese musical instruments.

Prospective instructors should be holder of Bachelor Degree in Music, or Bachelor Degree with Diploma in music qualifications. Candidates should also possess relevant teaching experience in early childhood music programmes. Prospective instructors who are interested in teaching the classes are welcome to call 2158 6466 or 2582 5321 **on or before 13.4.2018** for more details and registration.